
Zimní příprava fotbalistů TJ Sokol Roveň začala dne 11.1.2014 
  
       V sobotu dne 11. ledna 2014 oficiálně začala zimní  příprava muţstva muţů Sokola 
Roveň. Příprava  na jarní záchranné boje o udrţení v okresním přeboru. První trénink se 
uskutečnil na novém obecním hřišti s umělou trávou.  Co Vás bude určitě zajímat, trénink 
vedl František Franc, se kterým funkcionáři  Sokola prodlouţili trenérskou smlouvu do konce 
sezóny 2013/2014. Po zimní pauze dorazilo na trénink celkem 20 hráčů, coţ na první pohled 
vypadalo skvěle. Avšak podíváte-li se na přiloţenou fotografii z tréninku, zjistíte, ţe plná 
polovina hráčů  byla z našeho béčka, resp.  šlo o hráče, kteří se přišli proběhnout  bez 
ambice za Roveň hrát (např. P.Herbst, P. Kopa). Jinak jsme na prvním tréninku nic 
bombastického nezjistili, naopak vše jede ve starých kolejích. Nepřišel ţádný sponzor, který 
by dokázal do Rovně vrátit naše odchovance s krajskou výkonností, neobjevila se (a prý asi 
ani neobjeví) ţádná jiná posila (např. Machatý,   Zeman, Pekárek, Komárek apod.). Naopak,  
jak prozradil Pavel Herbst, kádr bude opět oslaben.  Je velice pravděpodobné, ţe Jakub 
Kučera nebude do Rovně dojíţdět z Bohdanče, kam se údajně přestěhoval, k dispozici 
nebude pravděpodobně z pracovních důvodů ani Ondra Koláček. Kádr by měli pouze  doplnit  
dorostenci Radek Shejbal a Marek Šándor, kteří budou v rámci střídavého startu hrát za 
dorost v Moravanech, resp. Holicích  a vedle toho doplňovat  naše týmy muţů. K prodlouţení 
hostování by mělo dojít u Milana Absolona. V průběhu prvního tréninku vznikl rovněţ níţe 
uvedený minirozhovor s trenérem Františkem Francem.  
     Franto, pokračuješ u mužstva dále, co k tomu říci? 
Přestoţe jsem prohlašoval, ţe pokud nebude  muţstvo doplněno nebudu mít zájem 
pokračovat, nakonec jsem se s výborem dohodl a budu v Rovni i na jaře. 
     Jak vidíš jarní polovinu soutěže z pohledu roveňského fotbalu? 
Bez posílení muţstva nás čeká jediné, boj o záchranu soutěţe. 
    Co bys řekl k zimní přípravě ? 
Pojedeme stejný model jako v roce minulém, tréninky ve čtvrtek a v sobotu  jsou v lednu 
povinné, v úterý budou kluci chodit dobrovolně na fotbálek. Od února budeme trénovat 
v úterý a ve čtvrtek, o víkendech jiţ budou zápasy zimního turnaje a pak soustředění, rovněţ 
s jedním vloţeným zápasem.  
    Jak bude zimní příprava organizována ? 
Musím říci, ţe  je tady nádherný  nový areál s umělou trávou, hřiště za sokolovnou, ale i 
tělocvična. Pokud by se podařilo na umělce zajistit osvětlení, bylo by to super a nemuseli 
bychom do tělocvičny. Podmínky pro přípravu mohou závidět oddíly z vyšších soutěţí! Lze 
případně vybíhat i do okolního terénu. Takovéto moţnosti pro kvalitní přípravu ve vlastním 
areálu můţe závidět leckterý oddíl z  krajské soutěţe.     
   Co bys  řekl k účast na dnešním tréninku? 
Kluků dorazilo dost, chybí Aleš Kašpar, o kterém nevím. Stejně tak  nedorazil Tomáš Madák. 
Johanides a Šándor jsou dnes na florbalovém turnaji. Potěšila účast Vaška Ţateckého. 
Kdyby se v minulosti věnoval plně fotbalu, byl by to kanonýr k pohledání, nyní výrazně 
přibral. Uvidíme jak bude vypadat na hřišti, zda bude  poctivě chodit na tréninky.   
    Co dodat závěrem? 
Spoléhám na to, ţe kluci k přípravě přistoupí zodpovědně. Opakuji, bez posílení kádru nelze 
čekat zázraky, čeká nás boj o záchranu. 
     Kdo bude kapitánem? Z davu od některého z hráčů zaznělo, že si budou kapitána 
volit… 
Ţádná demokracie nebude, kapitánem nadále zůstane Vašek Melc. 
       Franto, dík za poskytnuté informace. Ať se tobě i klukům daří, abychom my,  
příznivci  Sokola Roveň, měli v jarní části soutěže co nejvíce důvodů k radosti. 
        
 Pavel Herbst ještě upřesnil soupeře zimního turnaje: Kolesa, Rosice, Ředice, Bohdaneč.    



 
 

Přesně ve 14:00 hodin vyšli z kabin sokolovny jako první trenér František Franc  

a Pavel Herbst  

    

 

    

               
Úvodní řeč měl trenér, Pavel Herbst připomněl hráčům termín přihlašování na 

soustředění i povinnost hradit oddílové příspěvky 

 

 



 
Horní řada zleva Švarc, Mikuláš, Brňák, Absolon, Kopřiva, Šišán, R.Král,  

Roček, F.Franc, Prokeš, Herbst, Ţatecký, dole zleva Kopa, Mládek, Vach, J.Franc, 

D.Král, L.Kaplan, Dušek, Melc, Baláš 

 
František Franc a jeho první pokyny v roce 2014 



 
Umělá tráva není sice 4.generace, ale stejně jako běţecká dráha je v Rovni super 

 

 
Úvodní krátké  seznámení s dráhou stačilo… 



 
Vydýchat a pořádně se protáhnout 

 

 
 

První trénink byl jen seznamovací, po krátkém rozcvičení a proběhnutí přišel na řadu 

úvodní fotbálek 



 
Škoda, ţe to hřiště nemá rozměr toho fotbalového… 

 
Podaří se někomu přesvědčit Petra Kopu, aby přišel zpět do Rovně ? 



    
Vašek Ţatecký toho měl dost, David s Luďou čekající na prostřídání…  

 

 
 

První trénink se uskutečnil za téměř jarního počasí, tréninkové podmínky si kluci 

pochvalovali. 

 

Zaznamenal 11.1.2014 J.Pýcha 


